

# 杜伦中文学校课程安排

## DURHAM CHINESE SCHOOL

### School Schedule for 2017~2018 Spring Term

#### 2017~2018 春季课程安排

Date/日期	Time/时间**	Topic/内容*
14 January 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
21 January 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
28 January 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
04 February 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
<b>11 February 2018</b>	<b>Half Term Break</b>	
18 February 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
<b>25 February 2018</b>	<b>Chinese New Year Celebration</b>	
04 March 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
11 March 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
18 March 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson
25 March 2018	2:00pm – 4:00pm	General Lesson

- \* General lessons will cover routine learning of Chinese, including Chinese Pin Yin, Chinese characters, words and expressions, sentential forms and sentence-making.  
常规课程将教授掌握中文的基本知识，包括汉语拼音，常用汉字，基本句型和造句。
- \*\* School times will usually be from 2:00pm to 4:00pm on Sunday with one extra hour when special lessons are undertaken. The times might be changed for some special events. Any changes will be the subject of advance notification.  
杜伦中文学校的授课时间一般将安排在星期日下午的两点到四点，并在特别课程日延长一小时。因特殊情况而作的变动将另行通知。
- \*\*\* School Fees must be paid on the **first two Sundays** of the term to ensure the sustainable and effective maintenance and development of the School with a healthy finance. A **surcharge** will be charged for any late payment.  
学费必须在学期的**前两个周日**内付清，以确保学校能够在健康的财政状况下得到持续有效的管理和发展。对于任何迟交学费，学校将收取**额外费**。
- \*\*\*\* Students and parents are reminded that in cases of intended absence from classes the class teacher **MUST** be informed in advance of the absence. It is the responsibility of students and/or parents to make arrangements to catch up on missed lessons.